
 

 

Verslag oudercomité 8 november 

 
Oudercomité AW  AW  AW 
Sylvie De Buck AW Kim Rodts AW Kelly Rokegem AW 
Dieter Maenhout  Ann Clincke  Kenneth David  
Morwenna Buysse  Steven De Poorter  Alexander Heyneman AW 
Valérie Fiers  Davy De Zutter  Jochen Hubrecht  
Hannes Braeckman AW Davy De Boever AW Sven Matton AW 
Jasper Nys AW Lien Lievens AW Sharon Gruyaert AW 
Veerle Van de Nouwelant AW Stefanie Deschuyter    
      
Leerkrachten AW  AW  AW 
Juf Ann De Buck AW Juf Isabelle AW Juf Ianthe  
Juf Griet  Juf Kathy  Juf Marleen M  
Juf An Planckaert  Juf Annelore  Juf (islam)  
Juf Veronique AW Juf Christine  Juf Inge  
Juf Mieke  Juf Dorine  Juf Magali  
Juf Renske  Juf Ellen  Juf Kim  
Juf Els  Meester Elie  Juf Elke AW 
Meester Louis  Juf Alice  Juf Karen (secretariaat)  
Schepen Trees Van Hove  Juf Lisa    

 

Evaluatie Kinderland 

Positieve commentaren, zowel van ouders als van kinderen. Kinderland bracht opnieuw een 
mooi bedrag op. 

Qua aanbod:  

 spelmateriaal was een succes, enkel het spelletje om balletjes vooruit te blazen was 
redelijk moeilijk (voor kleinere kinderen). De kinderdisco viel tegen qua respons, 
maar het was een aangename afwisseling voor de kleine kinderen.  
 

 Catering: pannenkoeken verkopen minder goed (was ook al zo bij de musical) dus 
best achterwege laten. Dat er croques waren met verschillende smaken was een 
pluspunt en waren zeer lekker. Er werden een 72-tal croques verkocht, maar een 
deel daarvan was voor de helpers. De popcorn viel zeer goed in de smaak. Het 
drankaanbod was in orde, alleen waren er opnieuw te weinig Fourchette-glazen.  

Er waren 115 kinderen, waarvan 105 betalend. In de voormiddag was er opnieuw bijna geen 
volk. Mogelijke oplossingen naar de toekomst zijn: 



 

 

 Later openen (vanaf 11u)  
 In de voormiddag iets doen van animatie (bv. goochelshow en dan de sportzaal 

sluiten), of andere animatie (ballonplooier? Schminken is minder geschikt voor de 
springkastelen).  

 Een ontbijt aanbieden waarbij vooraf ingeschreven moet worden.  
 Werken met “back-up helpers” zodat we niet met onnodig veel mensen aanwezig 

zijn.  

 

Aandachtspunten voor een volgende editie: 

 Een inschrijfstrookje voorzien want de inschrijvingen begonnen dan pas vlot te lopen. 
 Op de affiche niet meer aangeven dat de klas vermeld moet worden bij inschrijving. 
 Op de affiche/inschrijfstrookje zal ook duidelijk vermeld worden dat kinderen enkel 

welkom zijn onder begeleiding.  
 Nieuwe datum: eventueel 20 oktober 2024.  

   

Grootouderfeest:  

 Gaat door op vrijdag 17 november ’23 
 Donderdagavond worden de volkspelen klaargezet door Davy en Lien. Er werd 

materiaal gehuurd bij DL Events en bij de provincie. Dit wordt betaald door het OC. 
 Aankopen die dienen te gebeuren: koffie (2 percolators, tassen werden gereserveerd 

bij Union), chocolade, thee, koekjes, melk, suiker 
 Er worden ook 2 soorten “gepimpt water” aangeboden. Maaike heeft een mail 

gestuurd met enkele recepten. Daarvoor moeten ook de ingrediënten gekocht 
worden. De leerkrachten zullen dit dan maken vrijdagvoormiddag samen met de 
kleuters.  

 Het aantal inschrijvingen is nog niet bekend. Bij de aankopen wordt er uitgegaan van 
300 aanwezigen (80 kleuters + 220 volwassenen) 

 Kelly en Wendy zullen het OC vertegenwoordigen en helpen vanaf 13u. Het 
keukenpersoneel helpt voor de afwas.   

Sinterklaas 

 De manier waarop de Sint aankomt is nog in beraad. De pieten zijn geregeld. 
Snoepgoed wordt besteld bij Aldi en gestockeerd bij Davy of Steven.  

Winterdorp 

 De affiche wordt volgende week verspreid, net als de lijst voor de helpers 
 Op woensdagnamiddag worden de eerste voorbereidingen getroffen en worden de 

kraampjes in elkaar gezet. Vrijdagvoormiddag worden de frietjes opgehaald bij 
Agristo (Alexander). Vrijdagnamiddag worden dan de laatste voorbereidingen 
getroffen.   

 Qua aanbod: hetzelfde eten als vorig jaar (frietjes + frikandel, braadworst, soep en 
pasta). De vegetarische pasta en tapasbordjes worden geschrapt wegens te weinig 
succes en vervangen door droge worsten.  



 

 

Het drankaanbod zal bestaan uit cava, witte wijn, gluhwein, fourchette, donker 
kerstbier, cola, cola zero, gele limonade, appelsap, alcoholvrij bier, soep (met 
balletjes).  Er wordt bij Union uitdrukkelijk gevraagd hoeveel bierglazen we kunnen 
krijgen om eventueel een alternatief te zoeken (neutrale bierglazen?). De 
herbruikbare bekers die aangekocht werden door het OC zullen voor het eerst in 
gebruik genomen worden.  

Vorig jaar waren dit de hoeveelheden die verkocht werden:  

13 kg worst 
12,5 kg spaghettisaus 
120 piccolo's 
1,250 kg geraspte kaas 
80 kg frieten 
10 dozen penne 500 gr (aldi) 
 
28 flessen cava 
21 flessen witte wijn 
6 l gluhwein 
3 bakken duvel => vervangen door fourchette => heel graag voldoende glazen 
voorzien: 50 glazen voor fourchette (of gelijkaardige) 
10 bakken jupiler 
2 bakken winterbier (donker kerstbier aub): 50 glazen voor deze bieren 
20 flessen cola 
15 flessen cola zero 
17 flessen fanta => gele limonade 
7 flessen fruitsap => nu appelsap 
5 flessen spuitwater 
alcohol vrij bier 
Chips van elk 1 doos 
 

 Bellimo sponsort de frietsauzen en de olie.  
 Alexander checkt de inhoud van de gasflessen die zich momenteel achter het kantoor 

van juf Isabelle bevinden. Lege flessen mogen worden terug gebracht.  
 Pollepels werden aangekocht door het OC.  
 Het digibord met de sponsors zou achter de bar komen te staan, op voorwaarde dat het 

weer niet te vochtig is.  
 

   

Stand van zaken koekjesactie  

 Momenteel werden er 135 stuks verkocht. De verkoop loopt nog 2 weken. Op de 
volgende vergadering worden er helpers gezocht voor het verdelen van de pakketten. 

 Met de opbrengst zouden de leerkrachten graag een patio (in hout) willen maken op de 
speelplaats van de lagere school. Hiervoor zou een oproep gedaan worden bij handige 
ouders om een handje te komen helpen. Indien er nog budget over is, kan er ook 
gekeken worden om een overkapping te maken op de speelplaats van de kleuters. Deze 
kan dan dienen als fietsenstalling.    



 

 

Sponsorbrief  

 Op dit ogenblik hebben we 23 sponsors die gereageerd hebben op de sponsorbrief 
(Agristo, apotheek Vervaeke, Architect De Groote, Bouwwerken Maes, Frietkazerne, De 
Lork, Davy Dezutter, Dierenspeciaalzaak Sergeant, DL Events, Union, Rogge, EFSS, Fashion 
Delphine, Garage Hertoge, Hoevevlees Vandeputte, Landuyt Luc, Luxury Hairtreatment, 
Nougat Vital, Photobilly, Lelien, Sportcafe extra time, Wendy's partyshop, Wijnen Sam)  

 Als volgend jaar de brieven opnieuw in de brievenbus worden gestoken, moeten de 
adressen nog eens verfijnd worden. Nu stond er bv. vaak 9850 Nevele, maar bleek dit dan 
bv. toch Poesele te zijn.  

 

Varia 

 Payconiq is operationeel, met dank aan Wendy Haelvoet. Dit kost €0,02 per transactie.  
 Vergadering Sinksenstoet: 11 december  
 Er werden 2 nieuwe verlengdraden besteld via EFSS. 

Volgende vergadering 

 6 december om 20u15.  

 


